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Protokoll 2024-10-16 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter; 
Mats Hellberg (SPF) 
Sievert Balkeståhl (PRO) 
Anja Heinonen (PRO) 
Eddie Bervelin (PRO) 
Åke Stöckel (SPF) 
Yvonne Zettergren (SPF) 
Karin Baad (PRO) 
Evy Möller (SPF) 
 

Närvarande tjänstemän: 
Venos Taki, Verksamhetsutvecklare Utvecklingsenheten 
Ulrika Karlsson Lindgren, Utredare Utvecklingsenheten 
Ingrid Brännström, Avdelningschef  

Protokollet justerat: 
2024-10-18 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

Presentation av rådsmedlemmar och presentation av Ulrika 
Karlsson Lindgren som efterträder nuvarande sekreterare 
Venos Taki från och med november 2024. Lotta Forsell 
samordnare för mötesplatser i Järva, Maria Wenderlöf 
enhetschef för Servicehuset i Kista och mötesplatserna i Järva. 

2. Val av justerare 

Mats Hellberg  
Sievert Balkeståhl 
 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 241016. 

 

4. Föregående protokoll  

Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna.  
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5. Information från förvaltningen 

 Information avdelningschef 
 

Information om budgetförslag 2025-2027 och detaljerat material 
kommer att skickas ut. 
Prioriterade aktiviteter inom hälsa, det förebyggande arbetet inom 
psykisk ohälsa och att främja mötesplatser är ett fortsatt fokus i. 
Vilket innebär att det fortsatta arbetet med detta också kommer att 
fortsätta.   

 
 Info från Maria Wenderlöf (enhetschef) och Lotta Forsell 

(samordnare): information om mötesplatserna och Matlyftet.  
 

Mötesplatserna i Järva finns inom stadsdelsområdena Spånga, 
Tensta, Akalla, Kista, Rinkeby och Hjulsta. Dagverksamheter finns i 
Kista och i Spånga där anhörigträffar brukar anordnas. All 
information och program om aktiviteter på de olika träffpunkterna 
och mötesplatserna i Järva finns möjlighet att ta del av via 
senior.stockholm. Det går även att få programmet skickad till sig 
via sin mejladress.  
 
Matlyftet är en satsning för att förebygga ensamhet och 
undernäring. Matlyftssatsningen anordnas i Järva av 
mötesplatserna. Aktiviteter såsom olika högtidsfiranden, 
kvällsfester med olika teman, utflykter och andra aktiviteter är 
några av de aktiviteter som ordnas med för målgruppen som är 
intresserad av att vara med. Mötesplatserna har även soppluncher 
och soppkvällar på servicehuset. På mötesplats i Husby serveras 
frukost på tisdagar. Matlagningskurser hålls av en dietist vid 
Rinkebys mötesplats. Möjligheten att ha matlagningskurser i 
Spånga finns om intresset från målgruppen finns 
Soppteater är en annan aktivitet som pågår inom ramen för 
matlyftet. Biljettsläpp görs månaden innan och det går bra att 
kontakta träffpunkterna för att boka biljett till teatern.  
I övrigt ser man över andra alternativ för träffpunktens lokal i 
Tensta. Till det är klart går det bra att besöka träffpunkten i 
Spånga. 

 
 Gäst från förvaltningen: Ylva Matthew, enhetschef: om kris, 

säkerhet och trygghetsfrågor i Järva. Information om 
trygghetsarbetet i Järva.  
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Varje vecka tas en lägesbild fram med information om vad som 
händer i stadsdelen. Mejl kan skickas ut och denna lägesbild är för 
alla att ta del av. Om rådet vill ha sammanställningen av detta går 
det bra att lämna mejladresser. 
 
Sammanverkansöverenskommelse med Polisen som leds av 
stadsdelsdirektör tillsammans med chefen inom polisen.  
I styrgruppen ingår trafikkontoret, utbildningsförvaltningen, 
kulturförvaltningen, idrottsförvaltningen och Polisen, Trafikkontoret 
och Svenska bostäder. Till styrgruppen finns en beredningsgrupp 
som arbetar med olika områden.  
Platssamverkan innebär att man arbetar utifrån de områden som är 
mest otrygga. Där sker riktade insatser för att göra stadsdelarna 
tryggare. Just nu är det fokus på Tensta med trygghet- och 
säkerhetsinriktade insatser. Platssamverkan hålls på tre platser i 
Järva; Tensta, Rinkeby och Husby.  
Fältassistenter som arbetar mot ungdomar och vuxna och 
uppsökare, polis och fastighetsägare som arbetar tillsammans för 
att samla resurser och kunna ge insatser så snart man träffar på 
målgrupp som behöver stöd. Det finns 18 fältassistenter i Järva 
som arbetar utspritt i Järva.  
 
Trygghetsinventeringar görs i samarbete med 
stadsdelsförvaltningen och föreningen Fastighetsägare Järva som 
protokollförs och följs upp. Pågående just nu är att se över 
möjligheten att genomföra digitala trygghetsinventeringar under år 
2025. Rådet tycker att det tar lång tid med två till tre timmars 
inventeringar. Ylva tar med sig frågan om det går att korta ner 
trygghetsinventeringar.  
 
Öppna drogscener i Järva där man köper och säljer droger på olika 
platser i Järva. Polisen arbetar inriktat mot ett stadsdelsområde i 
Järva under år 2024 och man har sett förbättring utifrån den 
insatsen.  
 
Resultat hittills är att det är förbättrade resultat i skolorna, platser 
har blivit tryggare med bättre belysning, mer städning och nya 
bänkar. Socialsekreterare sitter i polishuset för att fånga upp 
ungdomar snabbare och vid eventuella orosanmälningar. Många 
har utbildats kring otillåten påverkan. Fler invånare upplever 
trygghet i stadens mätningar. 
Lokalpolisen och Järva stadsdelsförvaltning samlar resurserna och 
lägger de där det behövs är en styrka för Järva som 
stadsdelsområde.  
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6. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 
 Medborgarförslag om skollunch 

Rådet anser att medborgarförslaget är positivt men påpekar 
att förvaltningens förslag inte ska lämnas över till 
utbildningsförvaltningen utan önskar att detta förslag görs 
ifrån förvaltningen. 
 

 Språklyftet inom äldreomsorgen 
Rådet anser att ämnet är angeläget och påpekar vikten av 
motsvarande satsningar sker även inom privat äldreomsorg. 
 

 Motion om personalomsättning efter sammanläggning - HR 
Rådet ser positivt på att det inte finns någon större 
personalomsättning efter sammanläggningen.  

 
 

7. Protokoll från KPR 

Samverkansmöte med de kommunala pensionärsråden och hälso- 
och sjukvårdsförvaltningen den 5 november. Sievert Balkeståhl och 
Mats Hellberg kommer att delta vid detta samverkansmöte. 
 
8. Övriga frågor 

 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. Nästa möte är planerat till den 13 
november.  

10. Bilagor 
 
1. Mötesplatser och Matlyftet 16 oktober 2024 
2. Presentation om pensionärsrådet 16 oktober 2024 om 

trygghet, säkerhet och kris 
 
 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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